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مطهری: قانون گذاری شورای عالی 
فضای مجازی معتبر نیست

به گزارش خبرآنلاین، علــی مطهری، نایب رئیس مجلس 
دهم نوشت: مصوبه اخیر شورای عالی فضای مجازی درباره 
وظایف و اختیارات و ترکیب گروه عالی تنظیم مقررات فضای 
مجازی کشــور که در واقع همان طرح صیانت اســت و در 
مجلس به جایی نرسید، یک قانون گذاری است و طبعاً نباید 
معتبر باشد. مجلس باید از حق خود و حق مردم دفاع کند.

امیر صباحی فرد:
تست نهایی باور ۳۷۳ روزهای آینده 

انجام می شود
به گزارش ایلنــا، امیر علیرضا صباحی فرد فرمانده نیروی 
پدافنــد هوایی ارتــش در گفت وگویــی تلویزیونی اظهار 
داشــت: پدافند هوایی طبق بیانات فرمانده معظم کل قوا 
)مدظله العالی( همواره در صــف اول، خط مقدم و اولویت 
اول است.امیر صباحی فرد در پاسخ به سوالی درباره چرایی 
تفکیک پدافند از ساختار نیروی هوایی ارتش گفت: تجربه 
دفاع مقدس، جنگ های قرن ۲۱ و نبردهای حاضر در حال 
رخ دادن ما را به این نتیجه رســاند که باید پدافند هوایی 
یک هویت مســتقل از نیروی هوایی داشته باشد.فرمانده 
نیروی پدافند هوایی ارتش ادامه داد: این اتفاق بسیار مهم 
و تاریخی برابر تدبیر فرمانده کل قوا در ۱۰شــهریور ۱۳۸۷ 
رخ داد و پدافند هوایی ارتش به صورت مستقل تحت عنوان 
قرارگاه پدافند هوایی به مأموریت های خود ادامه داد.وی با 
بیان اینکه قرارگاه پدافند هوایی دستاوردهای بسیاری داشته 
است، خاطرنشان کرد: این قرارگاه در آن زمان به دو شکل 
کار می کرد، یعنی هم به صورت یک قرارگاه فعالیت داشت و 
هم کار یک نیرو را انجام می داد. نیروی پدافند هوایی ارتش 
اکنون به عنوان یکی از نیروهای چهارگانه ارتش جمهوری 
اسلامی ایران فعالیت دارد و قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا 
)ص( نیز وجود داشته و به کار خود ادامه می دهد.امیر صباحی 
فرد در پاسخ به سوالی درباره تأثیر هوا و فضای امن در اقتصاد 
کشــور بیان داشت: نباید فراموش کنیم که در هشت سال 
دفاع مقدس به ویژه در شــهرهای مــرزی چه اتفاقاتی رخ 
می داد. آیا می شد در آن شهرها سرمایه گذاری کرد و رشد 
اقتصادی داشت؟ این اتفاق به سایر شهرها که از آن ها فاصله 
داشت نیز ســرایت کرده بود.فرمانده نیروی پدافند هوایی 
ارتش ادامه داد: اکنون نیز طبق اعلام ســازمان بین المللی 
هوانوردی )ایکائو( آسمان کشورمان اکنون امن ترین آسمان 
غرب آسیاســت. البته چندین سال است که اعلام شده که 
فضای آسمان ایران اسلامی در غرب آسیا، امن ترین آسمان 
این منطقه است.وی با بیان اینکه پس از اعلام امنیت بالای 
آسمان ایران در غرب آســیا، تعداد پروازهای عبوری به ۳ 
تا ۴ برابر افزایش یافته اســت، تأکید کرد: هرچند این کار 
نیازمنــد افزایش فعالیت های پدافند هوایی بود، اما این کار 
را انجام دادیم و این امنیت در موضوع اقتصاد مؤثر اســت.

امیر صباحی فرد افزود: ما به همه افرادی که می خواهند در 
کشورمان کارهای اقتصادی و سرمایه گذاری کنند، اطمینان 
قلبی می دهم که تأمین امنیت آسمان ایران اسلامی به خوبی 
انجام می شــود و هر کاری اقتصادی که می خواهند انجام 
بدهند.فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش در پاسخ به سوالی 
درباره تغییرات انجام شده در این نیرو گفت: تغییرات باعث 
ایجاد پویایی، تحرک و چابکی در همه بخش ها می شــود. 
در نیــروی پدافند هوایی نیز این اتفاق رخ داد.صباحی فرد 
ادامه داد: ســابقه پدافند هوایی ارتش در کشورمان به یک 
قرن قبل بازمی گردد؛ اما به مرورزمان دســتخوش تغییرات 
بســیاری شــده و ایجاد تغییرات رخ داده در پدافند هوایی 
ضرورت داشــت تا به یک پدافند هوایی ســریع و چابک 
برسیم.وی با اشــاره به جایگاه نیروی پدافند هوایی ارتش 
در میان نیروهای چهارگانه اظهار داشت: در میان نیروهای 
چهارگانه پس از نیروی زمینی ارتش، پدافند هوایی ارتش 
دومین نیرو ازنظر سلســله مراتب است. البته اکنون شرایط 
فرقی نکرده و همه یگان های پدافندی در سراســر کشور 
تحت کنترل شبکه یکپارچه پدافند هوایی قرارگاه پدافند 
هوایی خاتم الانبیا )ص( هســتند.امیر صباحی فرد با بیان 
اینکه ما در حال حاضر دو پدافند محکم و مقتدر در کشور 
داریم؛ یکی نیروی قدرتمند پدافند هوایی ارتش و دیگری 
پدافند مقتدر هوافضای سپاه پاسداران، تأکید کرد: ما یک 
مأموریت واحد را با قدرت بیشــتری انجام می دهیم. تعداد 
ســامانه های پدافند هوایی ارتش و پدافند هوافضای سپاه 
پاسداران باعث تبدیل پدافند هوایی کشور به یک سد محکم 
در مقابل تهاجم احتمالی دشمن شده است.فرمانده نیروی 
پدافند هوایی ارتش درباره آخرین وضعیت سامانه باور ۳۷۳ 
گفت: تجهیزاتی که در راســتای مأموریت خود در اختیار 
داریم، همگی بومی بوده و سامانه باور ۳۷۳ نیز از این قاعده 
مستثنی نیست. ما از طریق اجرای یک کار علمی پیچیده 
با همکاری نیروی پدافند هوایی ارتش، دانشگاه ها و وزارت 
دفاع به ســامانه قدرتمند باور ۳۷۳ دست پیدا کردیم.وی 
ادامه داد: دانشمندان ما به این نتیجه رسیده اند که تجهیزات 
خودمان را بر اساس تهدیدات به روزرسانی کنیم، این اتفاق 
در باور ۳۷۳ نیز رخ داده است. هنگام رونمایی باور ۳۷۳ برد 
درگیری این سامانه به میزان کنونی نبود.امیر صباحی فرد با 
بیان اینکه دشمنان فرامنطقه ای ما هرازگاهی اظهاراتی را 
مطرح می کنند که با واقعیت فاصله بسیاری دارد، تصریح 
کرد: ما با توجه به این اظهارات، تهدیدات خودمان را جلوتر از 
این سخنان برده ایم. یکی از سخنان دشمنان فرامنطقه ای ما 
این است که دیگر نیاز نداریم به آسمان ایران نزدیک شویم 
بلکه از راه دور اقدامات خود را انجام می دهیم.فرمانده نیروی 
پدافند هوایی ارتش افزود: اکنون قدرت موشکی باور ۳۷۳ 
به جایی رسیده که قادر است فراتر از مرزهای ما هواپیماهای 
آن ها را شــکار کرده و به قلب های سیاه آن ها شلیک کند.

وی با اشــاره به اینکه تست های اولیه ســامانه باور ۳۷۳ را 
با موفقیت پشت سر گذاشته ایم، بیان داشت: تست نهایی 
این ســامانه در روزهای آینده انجام می شود و برد آن را به 
بالای ۳۰۰ کیلومتر می رسانیم.امیر صباحی فرد گفت: همه 
سامانه های پدافندی ما در لبه فناوری دنیا هستند و باور 
۳۷۳ گل سرسبد آن هاست که اکنون در مدار قرار دارد. 
پس ازاین تست نیز مجدداً با تغییرات اساسی و پیشرفته تر 

از تهدیدات روز وارد شبکه پدافند هوایی می شود.

خبر

 نامه نگاری قالیباف با رئیسی 
درباره رتبه بندی معلمان

رئیس مجلس شورای اسلامی طی نامه ای خطاب به 
رئیس جمهور، مصوبه هیات بررسی و تطبیق مصوبات 
دولت با قوانین در خصوص ایــراد آیین نامه اجرایی 
رتبه بنــدی به نفــع معلمان »طرح مهــر آفرین« را 
تشریح کرد.به گزارش فارس، در متن این نامه آمده 
است: بازگشت به رونوشت تصویب نامه هیات محترم 
وزیران به شــماره هـ 6۰۱5۱ ت/۸۱۸۴۳ مورخ ۱5 
مردادماه ۱۴۰۱ موضوع »اصــلاح آئین نامه اجرایی 
قانون نظام رتبه بندی معلمان« متعاقب بررســی ها 
و اعــلام نظر مقدماتــی »هیات بررســی و تطبیق 
مصوبات دولت با قوانین« و مســتنداً به صدور ماده 
واحــده و تبصره ۴ الحاقی به قانون نحوه اجرا اصول 
۸5 و یکصد و ســی و هشت قانون اساسی جمهوری 
اسلامی ایران و اصلاحات بعدی و ماده ۱۰ آئین نامه 
اجرایی آن، مراتــب متضمن اعلام نظر قطعی جهت 
اقــدام لازم در مهلت مقــرر قانونی و اعلام نتیجه به 
این جانب ابلاغ می شود.قالیباف نوشته: بدیهی است 
پس از انقضای یک هفتــه مهلت مقرر در قانون آن 
بخش از مصوبه که موردایراد قرارگرفته اســت ملغی 
الاثر خواهد بود. »به رغم آنکه طبق ماده »۴5« قانون 
مدیریت خدمات کشوری -مصوب ۱۳۸6- استخدام 
را صرفاً شــامل استخدام رسمی و پیمانی دانسته که 
با طی و تکمیل فرآیند استخدام عهده دار خدمت در 
دستگاه های اجرایی می گرداند، لکن به موجب تبصره 
ذیل ماده )۳۲( قانون مدیریت خدمات کشــوری که 
حکــم آن مجدداً در مــاده )5۲( همین قانون مورد 
تأکید قرارگرفته اســت و ازآنجاکه بنــد »۱« ماده 
)۲( قانون نظــام رتبه بندی معلمان -مصوب ۱۴۰۰، 
معلمان را با وصف اعم کلمه مشمول نظام رتبه بندی 
می شــمارد، علیهذا، حکم مقرر در بند »۳« مصوبه 
اصلاحی ناظر به الحاق یــک تبصره به عنوان تبصره 
»۴« به مــاده )۳( مصوبه که مقرر می دارد: »اجرای 
حکم رتبه بندی منوط به تکمیل اســتخدام مطابق 
قوانیــن و مقــررات خواهد بــود«، از این حیث که 
معلمان مشمول تبصره »۲« ماده )۳۲( و ماده )5۲( 
همین قانون و دیگر موارد مانند آن را در برنمی گیرد، 

مغایر قانون است.«

 وزیر دفاع: دستیابی به فناوری ها 
موجب اقتدار است

وزیــر دفــاع و پشــتیبانی نیروهای مســلح گفت: 
دستیابی وزارت دفاع به علوم نوظهور و فناوری های 
پیشرفته موجب ایجاد اقتدار مقابل دشمنان است.به 
گزارش ایرنا، سرتیپ محمدرضا آشتیانی در نشست 
راهبردی وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مســلح 
با حضور روســای ســازمان های حفاظــت اطلاعات 
و عقیدتی سیاســی، معاونین و مدیــران عامل این 
وزارتخانه افزود:  کســب رتبه برتر جشــنواره شهید 
رجایی توسط این وزارتخانه برای چندمین بار متوالی 
نشان از همت بلند، حرکت و توسعه دائمی آن دارد.

وی ابراز امیدواری کرد که با تلاش دست اندرکاران و 
نخبگان دفاعی روزبه روز در مسیر اعتلای آرمان های 
انقلاب، عظمت و اقتدار جمهوری اسلامی و مأیوس 

کردن دشمنان گام برداریم.
وزیر دفاع با تســلیت ایام سوگواری اربعین حسینی، 
انقلاب شکوهمند اســلامی به رهبری امام راحل را 
امتداد قیام عاشــورا و محصــول ایثار حجت حق بر 
روی زمین عنوان کــرد و گفت: امام راحل فرمودند 
»اگر قیام سیدالشهدا )ع( نبود این انقلاب هم نبود«.

وی ادامــه داد: حضرت ابا عبدالحســین )ع( حجت 
خداوند تبارک وتعالی برای همه نســل ها و در همه 
اعصــار جاویدان خواهد ماند و انقلاب اســلامی نیز 
متصل به قیام امام حسین )ع( و حرکت آن به تأسی 

از اهداف قیام کربلا است.
ســرتیپ آشــتیانی با بیان اینکه فلســفه قیام امام 
حسین )ع(، احیای دین، امربه معروف و نهی از منکر 
و مبارزه با اســتکبار، ظلم و جور و نظام سلطه بوده 
اســت، افزود: این نهضت یک ذخیره راهبردی برای 
همه مبارزان و عدالت خواهان و آزاداندیشــان عالم 
اســت و جمهوری اسلامی هرچه دارد از قیام عاشورا 
دارد و ما با پیروی از قیام سرخ عاشورائیان، به عزت 
و اقتدار رســیدیم و همه افتخــارات را متعلق به آن 
می دانیم. وی ادامه داد: در مواجهه با واقعه عاشورا با 
دو نوع برخورد »احساســی و تعقلی« مواجه هستیم 
که هر دوی این برخوردها پســندیده است و عنایات 
خداوند به هر دو تعلق خواهد گرفت اما آنچه پایدارتر 
و بر طینت انسان تأثیر می گذارد و اثرات بلندمدت و 
عمیق دارد مواجهه فکری و اندیشه ای در این واقعه 
عظیم و بســیار مهم هستی اســت و خداوند با این 
ایثار و ازخودگذشــتگی ها، شــهادت ها و اسارت ها، 
حجت را بر همگان به اتمام رســانده است.وزیر دفاع 
و پشــتیبانی نیروهای مسلح توفیقات این وزارتخانه 
را متأثر از تبعیت از عاشــورا و عشق به امام حسین 
)علیه الســلام( دانست و خاطرنشان کرد: متخصصان 
صنعت دفاعی با الگوگیری از نهضت حسینی در برابر 
آمریکا و رژیم صهیونیستی ایستاده اند و با تحریم ها، 

فشارها و کمبودها مقابله کرده اند.
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همدلی| علی لاریجانی بعد از سال ها فعالیت 
در ســمت های مختلف و مهم نظام حالا در 
جایی است که خیلی شاید انتظارش نمی رفت. 
او برخلاف بسیاری از سیاستمداران اصولگرا 
به ناگهان بدون آنکه اتفاق خاصی افتاده باشد 
از میدان سمت های رسمی خارج شد و عملًا 
الان در عرصه سیاست سمت مهم و اجرایی 
ندارد. این اتفاق را شــاید بسیاری پیش بینی 
نمی کردند. کمتر کسی تصورش را می کرد که 
قرار اســت علی لاریجانی به عنوان یک چهره 
مهم و تأثیرگذار نظام جمهوری اســلامی با 
ســابقه اصولگرایی مانند سایر سیاستمداران 
خیلــی بی ســروصدا و به یک بــاره از عرصه 
سیاست رسمی کنار برود. ولی این اتفاق افتاد. 
زمانــی که لاریجانی عزمش را برای انتخابات 
ریاســت جمهوری جزم کرد به ناگهان با سد 

شورای نگهبان مواجه شد.
 اتفاقی کــه حتی رهبر انقلاب هم نســبت 
به آن معترض شــد. رهبر انقلاب در یکی از 
سخنرانی های خود از ضایع شدن حقوق برخی 
از کاندیداها ســخن گفتند که بسیاری آن را 
اشــاره به مسئله رد صلاحیت علی لاریجانی 
دانستند؛ اما به هرحال این هم تأثیری در خارج 
شــدن لاریجانی از گردونه انتخابات نداشته 
است. در یک سال گذشته لاریجانی فعالیت 
محسوســی در عرصه سیاست نداشته است، 
حتی در مقایسه با حســن روحانی او انزوای 
بیشتری اتخاذ کرده است. روحانی نشان داده 
که بــا همکاری اعضای هیأت دولت ســابق 
برنامه دارد که کم کم فعالیت های سیاســی 
خود را افزایش دهد و در همین مسیر هم گام 
برمی دارد، باوجوداینکه روحانی رسماً از عرصه 
سیاست رســمی ایران کنار زده شده است. او 
برخلاف محمود احمدی نژاد به عضویت مجمع 
تشخیص مصلحت نظام درنیامد. بسیاری این 
اتفــاق را حذف روحانی و عــدم مقبولیت او 
در حاکمیت می دانند. به هرحال این ها باعث 
نشده که روحانی وارد انزوای سیاسی شود و 
با افتتاح رسمی یک دفتر سیاسی فعالیت های 
خود را حتی علنی تر کرده است؛ اما در مقابل 
علی لاریجانی همچــون او چنین تحرکاتی 
بااین حال زمزمه های مختلفی  نداشته است. 
درباره آینده سیاسی علی لاریجانی وجود دارد 
و بیش از همه این اصولگرایان و حامیان دولت 
رئیسی هستند که از این مسئله نگران به نظر 

می رسند.
نگرانی ها نقش آفرینی لاریجانی  این  ازجمله 
برای انتخابات دوره دوازدهم مجلس شورای 
اسلامی است. اصولگرایان تلاش می کنند در 
اخبــار مختلف این موضوع را منعکس کنند. 
به طور مثال چندی پیش خبرگزاری فارس که 
نوشته بود: »به نظر می رسد تشکیلات جبهه 
اصلاحات به ریاست بهزاد نبوی نگاهی به علی 
لاریجانی برای انتخابات ریاســت جمهوری 
آینده دارد. البته عضو جبهه اصلاحات ایران 
)نهاد اجماع ساز سابق اصلاح طلبان( می گوید 
شاید به علی لاریجانی به عنوان یک گزینه در 
مواقع اضطرار رجوع شود، اما علی صوفی وزیر 
دولت اصلاحات می گوید: برخی از گروه های 
اصلاح طلــب می خواهند یــک اصولگرا مثل 

لاریجانــی را بیاورند و از او ســهم بگیرند و 
بــه همین دلیل می خواهنــد فعالیت جبهه 
اصلاحات ادامه یابد. وی ادامه می دهد: جریانی 
که می خواهد حضور بی قیدوشرط در انتخابات 
داشــته باشــد به دنبال این است تا فردی را 
جایگزین رئیسی کند و به عبارتی مجدانه به 
دنبال بازپس گیری دولت هستند و به دنبال 

یک شخص اصلاح طلب هم نیستند.«
آنان از یک سو این نگرانی را نشر می دهند ولی 
از سوی دیگر حضور لاریجانی در انتخابات را 
تکذیب می کنند. مثلًا محمدعلی پور مختار 
از فعالان سیاسی اصولگرا دراین باره گفته بود: 
»با توجه به عدم کاندیداتوری آقای لاریجانی 
برای انتخابات مجلس یازدهم بعید می دانم او 
به انتخابات مجلــس دوازدهم نیز ورود کند 
اما به عنوان یک شــخصیت سیاسی اثرگذار 
می تواند در رقابت سیاسی پیش رو نقش آفرین 
باشد.« بااین حال همه آنان نگران هستند که 
لاریجانی میــدان داری کنــد و رهبری یک 
جریان را به دســت بگیرد. پور مختار تأکید 
کرده: »احتمــال ایفای نقــش لیدری علی 
لاریجانی برای اصولگرایان سنتی وجود دارد، 
می تواند این نقش آفرینی برای گردهم آوردن 
نیروهای اعتدالی )نه از نوع حسن روحانی( و 
اصولگرایان ســنتی انجام شود. در واقع بدون 
محدود شــدن به طیف خاصی، اســتفاده از 
تمام نیروهای توانمند در عرصه های اجرایی 
و سیاسی می تواند هدف آقای لاریجانی باشد. 
او ظرفیت و توان ایــن کار را دارد و می تواند 
در این عرصه نیز موفق شود. آقای لاریجانی 
نگاه ولایتمــداری و ولایت پذیری اش را بعد 
رد صلاحیت در انتخابات ریاســت جمهوری 
اثبــات کرد. مقام معظــم رهبری هم خیلی 
صریح از این تصمیم شــورای نگهبان گلایه 
کردند و از این شورا خواستند که این مسئله 
را جبران کند. ضمن آنکــه رهبر انقلاب در 
احــکام جداگانه آقای لاریجانــی را به عنوان 
مشاور خود، عضو مجمع تشخیص مصلحت 

نظام و عضو شورای انقلاب فرهنگی منصوب 
کردند. آقای لاریجانی دارای یک ظرفیت قوی 
است. خودش فردی بسیار خوش فکر، فعال و 
توانمند است بنابراین می تواند سردمدار یک 

جریان جدید باشد.«
حالا در میان همه این تحلیل و تفســیرها از 
علی لاریجانی به تازگی یک خبری منتشرشده 
است. در شبکه های اجتماعی برخی از انتصاب 
علی لاریجانی، نماینده سابق قم و رئیس سابق 
مجلس شورای اسلامی به ریاست هیات عالی 
حل اختلاف و تنظیم روابط قوای ســه گانه 
خبر می دهنــد. رئیس این هیــات از طرف 
رهبر انقلاب منصوب می شود و رئیس قبلی 
این هیات مرحوم آیت الله محمود هاشــمی 
شــاهرودی بود و پس از فوت او فرد دیگری 

برگزیده نشده بود.
این خبر در حالی منتشــر می شود که برخی 
در شــبکه های اجتماعی یادآوری کردند که 
لاریجانی در انتخابات ریاست جمهوری سال 
۱۴۰۰ درحالی کــه یکی از گزینه های جدی 
ریاست جمهوری بود به دلیل برخی حواشی 
ازجمله حضور دختــر و دامادش در خارج از 
کشور از طرف شورای نگهبان تایید صلاحیت 
)به گفته شــورای نگهبان صلاحیت او احراز( 

نشد.
هیات عالی حــل اختلاف و تنظیــم روابط 
قوای سه گانه ۳ مرداد ۱۳9۰ و با بالا گرفتن 
اختلافــات بین دولت محمــود احمدی نژاد 
با مجلس شــورای اســلامی به ریاست علی 
لاریجانــی و قوه قضاییه با ریاســت آیت الله 

صادق آملی لاریجانی تشکیل شد.
واکنش دفتر لاریجانی

انتشــار گســترده این خبر در شــبکه های 
اجتماعی واکنش های زیادی داشت و خیلی 
از فعالان سیاســی شروع به تحلیل و تفسیر 
آن کردند؛ اما این خبر خیلی تداوم نداشــت. 
دفتر علی لاریجانی به انتشار شایعه انتصاب 
وی به عنوان رئیس هیات عالی حل اختلاف و 

تنظیم روابط قوا واکنش نشان داد. پیگیری ها 
از دفتر علی لاریجانی حاکی از آن اســت که 
منبع این خبر موثق نیست و صرفاً در فضای 
مجازی و کانال های خبری پخش شده است. 
دفتر وی نفیاً و اثباتاً این خبر را نه تایید کرد و 
نه تکذیب و انتشار آن را »شیطنت رسانه ای« 

دانست.
تسنیم نوشــت: »برخلاف اخبار منتشرشده 
در برخــی کانال های خبری مبنی بر انتصاب 
علی لاریجانی به عنوان رئیس هیات عالی حل 
اختلاف و تنظیم روابط قوای ســه گانه، این 
خبر صحت نــدارد و آقای لاریجانی در حال 
حاضر به چنین عنوانی منصوب نشده است. 
پس از اتمام دوره ریاســت علی لاریجانی در 
مجلس شــورای اسلامی، رهبر معظم انقلاب 
طــی حکمی در تاریخ ۸ خرداد ۱۳99 وی را 
به عنوان مشاور رهبری و عضو مجمع تشخیص 
مصلحت نظام منصوب کردند؛ بر همین مبنا 
دفتری نیز در یکی از طبقات ساختمانی که 
بر ســر در آن تابلو »هیات عالی حل اختلاف 
و تنظیم روابط قوای ســه گانه« نصب است، 
به وی داده شــد و احتمالاً یکی از ریشه های 
انتشار چنین خبر نادرستی نیز همین حضور 
هرازگاه وی در این ســاختمان بوده اســت. 
پیشتر علی لاریجانی به واسطه مسئولیتی که 
در ارتباط با پیگیری ســند راهبردی ایران و 
چین از طرف دولت روحانی داشــت، معمولاً 
در یکی از ســاختمان های وزارت خارجه در 
نیاوران حضور می یافــت، اما بعد از واگذاری 
این سمت، بیش ازپیش به دفتر خود مستقر 
در یکی از طبقات ساختمان هیات عالی حل 
اختلاف و تنظیم روابط قوای سه گانه مراجعت 
و در این دفتر، جلسات خود را برگزار می کند. 
همچنین، جلســات هیات عالی حل اختلاف 
قوا بعد از سال 9۷ و بعد از درگذشت آیت الله 
شــاهرودی )رئیس فقید این هیات( به طور 
منظم برگزار می شــود و قائم به شــخص و 

رئیس نیست«.

چرا برخی نگران تحرکات رئیس سابق مجلس هستند؟ 

خبرسازی برای علی لاریجانی

همدلی| موضوع اسناد مرتبط با جمهوری اسلامی، انقلاب اسلامی 
و شــخصیت های دخیل در آن، در چنــد دهه اخیر همواره محل 
منازعه بوده است. تحریف آثار و مواضع برخی شخصیت ها ازجمله 
امام خمینی، همواره از سوی دو جناح اصلی کشور و برخی مراجع 

تاریخی و سیاسی موردانتقاد واقع شده است.
مؤسسه تنظیم و نشر آثار امام خمینی )س( یکی از مراجعی بوده 
که آثار و اسناد مربوط به ایشان و انقلاب را در اختیار دارد و در چند 
دهه اخیر همواره در معرض انتقاد و البته توقع بوده است. در بسیاری 
از موارد این موسسه مجبور به ارائه توضیحات یا تکذیبیه هایی درباره 
برخی مواضع و تحریف های تاریخی مرتبط با انقلاب اسلامی و امام 
خمینی شــد. اکنون رئیس این موسسه می گوید که اسناد تازه ای 
دراین باره در راه اســت. اســنادی که بدون تردید می تواند برخی 
روایت ها و تحلیل ها درباره امام و انقلاب را تغییر دهد. سید حسن 
خمینی در مراسم سی و چهارمین سالگرد تأسیس مؤسسه تنظیم 
و نشــر آثار امام خمینی )س( گفت: پرونده های بســته ای که در 
جمهوری اسلامی هست، بخشــی از آن در اختیار ما است و باید 
به عنوان یک عنصر مبیّن در این فضا در معرض عموم قرار بگیرد. 
طبیعتا یکی از بخش های آن انتشار اسناد است. بخش های زیادی از 
اسناد ما بسته بوده و ان شاءالله بنا داریم در آینده اسناد را باز کنیم.

یادگار امام گفت: بی تردید همه هویت جمهوری اسلامی وابسته به 
امام است. البته این امر روشن و واضحی است اما اگر هم کسی در آن 
تردید یا بنای شبهه هم داشت، فرمایشات جامع رهبر معظم انقلاب 
در مراسم امسال سالگرد امام از تعابیر کامل و پر معنایی برخوردار 

بود که امام را جان و روح جامعه اسلامی معرفی کردند.
به گزارش ایسنا، یادگار امام گفت: امروز فضای مجازی واقعیتی است 
و تقابل با آن هم آب در هاون کوبیدن اســت؛ اما این هم مثل هر 
بستری دیگر اســت که در آن می شود دروغ گفت؛ دروغ هایی که 
بزرگ اســت ولی ممکن است کسی آن را باور کند و بر آن پایه و 

اساسی را قرار دهد.
سید حسن خمینی تأکید کرد: همه هویت جمهوری اسلامی به 
امام است و اگر امام را بگیرند این ساختمان فرومی ریزد؛ حتی اگر 

شــکلش بماند جانش می رود. لذا باید از رهبر معظم انقلاب تشکر 
کرد که دائماً این نکته را به همه تنبه می دهند. شــاید هیچ کسی 
مانند ایشان در این مسئله عزم نداشته باشد که تنبه بدهد به این 
نکته توجه کنید و اگر فراموش کردید در حقیقت کسی هستید که 

بر سر شاخه بن می برید.
وی افزود: مؤسسه به این جهت شکل گرفته که تحریف های صریح 
و پنهان را پاسخ بدهد. بقیه مسئولیت های ما مسئولیت اختصاصی 
مؤسسه نیست. ترویج امام و جلوگیری از تخریب را همه نهادها و 
ارگان ها باید کمک کنند. عظمت امام به اندازه ای است که ترویجش 
از عهده کارکنان مؤسســه خارج است. همه بر سر خوان گسترده 
مردم ایران، انقلاب و جمهوری اسلامی هستند و باید در این زمینه 

کار کنند؛ مسئولیتشان را باید از آن ها مطالبه کرد.
یادگار امام اظهار داشــت: یکی از بزرگ ترین وظایف مؤسسه این 
اســت که فراجناحی عمل کند. همان اندازه کــه امام متعلق به 
همه مردم ایران بود، مؤسســه هم باید متعلق به همه مردم ایران 
باشــد. همان گونه که همه زیر چتر امام بودند، مؤسسه هم باید در 
خدمت همه باشد. البته این هزینه دارد؛ به خاطر اینکه وقتی شما 
تریبون را باز می کنید، هر گروه می گوید دیگری نباشــد. اگر این 
وظیفه را پذیرفته اید کوله بارتان را آماده کنید و مرعوب هیچ کس 
نشوید. مجموعه مؤسسه مربوط به امام و امام متعلق به همه است؛ 
هرکسی که به امام معتقد است در مجموعه مؤسسه جا دارد و به 
همین جهت جایگاه یک گروه و دو گروه نیست و چیزی که صحیح 

می داند را می گوید.وی تأکید کرد: مؤسســه تنظیم و نشر آثار امام 
خمینی )س( در چهارچوب مصالح کلان جمهوری اسلامی حرکت 
می کند، چون بزرگ ترین میراث امام »جمهوری اسلامی« است و 
به هیچ عنوان خدای ناکرده از مؤسسه رفتاری که به تقابل یا تضعیف 
ارزش ها و ارکان جمهوری اسلامی منتهی شود، دیده نشده و نباید 

از هیچ کدام کارهای آن بوی این مطلب استشمام شود.
سید حسن خمینی گفت: دومین مسئله در مورد مؤسسه چیزی 
اســت که تحت عنوان »جهاد تبیین« مطرح می شــود. ما نباید 
بنشینیم که دشمنان امام هر روز موضوعی برای ما درست کنند و 
ما به دنبال جواب راه بیفتیم؛ فضای جدال فرهنگی و بحث را ما باید 
تعیین کنیم. در اثر این رفتارهای آنان به راحتی جای قربانی و جلاد 
عوض می شود. پرونده های بسته ای که در جمهوری اسلامی هست، 
بخشی از آن در اختیار ما است و باید به عنوان یک عنصر مبیّن در 
این فضا در معرض عموم قرار بگیرد. طبیعتا یکی از بخش های آن 
انتشار اسناد است. بخش های زیادی از اسناد ما بسته بوده و انشاء 
الله بنا داریم در آینده اسناد را باز کنیم. این اسناد بازشده خیلی از 
نقدها را پاسخ می دهد؛ به صورت گزینشی هم آن ها را باز نمی کنیم. 
دوره های زمانی پیش رفته و مؤسسه باید به سمت باز کردن اسناد 

خودش پیش برود.
یادگار امام با اشاره به نمایشگاه های برگزارشده توسط موسسه، ادامه 
داد: واقعیت این است که الآن یک فضای عمومی وجود دارد که در 
آن )به مدد فضای مجازی( همه افراد در یک لحظه همه جا حضور 
دارند؛ ما از این فضا عقب هستیم. شاید بخشی از این وضع به این 
دلیل بوده که مدیران مجموعه در رده ســنی ای نبوده اند که این 
مسئله را بلد باشــند. اگر از این فضا استفاده نکرده اید، خودتان را 
ملامت کنید. در این زمینه نسل های جدید که از فضاهای متفاوت 
درک درستی دارند، باید کار کنند. البته باید تولید محتوای مناسب 
کرد. یک کار درست در بزنگاه خودش که قرار می گیرد، چنان اثری 
می گذارد که از صد صفحه نوشــتن بالاتر است. چرا ما این فضا را 
نمی شناسیم و از آن استفاده نمی کنیم؟! نه اینکه هیچ ندانیم، اما آن 

مقداری که باید نمی دانیم.

مؤسسه تنظیم و نشر آثار امام خمینی )س( خبر داد:

اسناد تازه در راه است
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